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Abstract (en)
The exercise device includes a treadmill with a moving belt (1) on which a person can run. A sensor is attached to the user via a belt (7) fixed
around the user's waist to measure the user's cardiac frequency. A cable connects this sensor to a device (9) which transmits the information
regarding heart rate to a detector (12) on a remote monitoring unit (11). The monitoring unit includes a display screen (3) and a loudspeaker (4)
arranged to provide video and audio information to the user. The information displayed on the screen is then altered as a function of the detected
heart rate. The video display may show a film sequence to the user and may also be used to display warnings if necessary as a function of the
detected heart rate.

Abstract (fr)
La présente invention est relative à un dispositif pour la réalisation d'exercices physiques ou de gymnastique, qui comporte : un capteur (2) de la
fréquence cardiaque de l'utilisateur de l'appareil d'exercice, un transducteur visuel (3), un transducteur sonore (4), des moyens pour délivrer auxdits
transducteurs des séquences d'images vidéo, lesquelles séquences sont enregistrées sous forme numérisée, des moyens (18, 20) pour commander
lesdits moyens pour délivrer les séquences auxdits transducteurs, en fonction du signal délivré par ledit capteur de fréquence cardiaque. <IMAGE>
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